

# 亞證地產有阻公司

### ASIASEC PROPERTIES LIMITED

(Incorporated in Hong Kong with limited liability) (於香港註冊成立之有限公司)

(Stock Code: 271) (股份代號: 271)

#### NOTIFICATION LETTER 通知信函

18th September, 2025

Dear Registered Shareholder(s),

#### Asiasec Properties Limited (the "Company")

Notice of Publication of 2025 Interim Report (the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Current Corporate Communication are available on the Company's website at <a href="http://www.asiasec.com.hk">http://www.asiasec.com.hk</a> and the HKEXnews' website at <a href="http://www.hkexnews.hk">http://www.hkexnews.hk</a>. If you have elected to receive corporate communication(s)\* in printed form, the printed form (or forms) of the Current Corporate Communication is (or are) enclosed.

If you would like (i) to receive future corporate communication(s)\* from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communication(s)\* in printed form, please complete the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by post or by hand to the Company c/o the Company's share registrar ("Share Registrar"), Tricor Investor Services Limited at 17th Floor, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong. If you post your reply in Hong Kong, you may use the mailing label in the Change Request Form and need not affix a stamp on the envelope when returning your Change Request Form. Otherwise, please affix an appropriate stamp.

If you have elected (or are deemed to have consented) to receive the Current Corporate Communication in electronic form on the Company's website but for any reason have difficulty in accessing the corporate communication(s)\* on the Company's website, the Company will upon request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

You may at any time by giving reasonable notice in writing (not less than 7 days) to the Company (sent to the Share Registrar at the above address or by email to asiasec271-ecom@vistra.com) to elect (i) to receive future corporate communication(s)\* from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website (or in electronic form on the Company's website instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communication(s)\* in printed form.

Should you have any questions in relation to this letter, please call the Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours (from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays).

By Order of the Board

Asiasec Properties Limited

Sit Po Ling

Company Secretary

Corporate Communication(s) means any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holder(s) of any of its securities, including but not limited to (a) the directors' report, its annual financial statements together with the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位登記股東:

#### 亞證地產有限公司(「本公司」)

一 二零二五年中期業績報告(「是次公司通訊」)之發佈通知

是次公司通訊之中、英文版本已上載於本公司網站(http://www.asiasec.com.hk)及香港交易所披露易網站(http://www.hkexnews.hk), 歡迎查閱。如 閣下已選擇收取公司通訊\*之印刷本,是次公司通訊之印刷本隨本函附上。

如 閣下欲(i)收取本公司日後的公司通訊#之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊#印刷本的語言版本,請 閣下填妥在本函背面的變更申請表格,並在變更申請表格上簽名,然後寄回或親自交回本公司之股份過戶登記處(「股份過戶登記處」)卓佳證券登記有限公司,地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓。如 閣下在香港投寄,可使用變更申請表格上的郵寄標籤寄回變更申請表格,而毋須在信封上貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票。

如 閣下已選擇(或被視為已同意)收取於本公司網站登載的是次公司通訊電子版本,惟因任何理由以致在本公司網站查閱公司通訊上出現困難,本公司將於收到 閣下要求後寄上所要求的是次公司通訊的印刷本,費用全免。

閣下可以隨時以合理時間(不少於七日)書面通知予本公司(寄送至股份過戶登記處上述地址或透過電郵至asiasec271-ecom@vistra.com)以選擇(i)收取本公司將來的公司通訊#之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊#印刷本的語言版本。

如 閣下對本函內容有任何疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五,上午九時正至下午五時正,香港公眾假期除外)致電股份過戶登記處(852) 2980 1333。

承董事會命 亞證地產有限公司 公司秘書 薛寶鈴

二零二五年九月十八日

" 公司通訊指本公司刊發或將予刊發以供其任何證券持有人參照或採取行動之任何文件,包括但不限於:(a)董事會報告、年度財務報表連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

## CHANGE REQUEST FORM 變更申請表格

Fo: Asiasec Properties Limited (the "Company")
(Stock Code: 271)
c/o Tricor Investor Services Limited
17th Floor, Far East Finance Centre
16 Harcourt Road, Hong Kong

致: 亞證地產有限公司(「本公司」) (股份代號: 271) 經卓住證券登記有限公司 香港夏黎道16號 遠東金融中心17樓

T/0/ 141	11. 收款是仅公司通訊(定義光平表而自固/之类)	/ TX/ TXXP	柳华双口	区1年(以	DX 176 9	a L 191 %	5.742.40.71	. 4 4	FG MG ML 3	丛 40、117 足	и д н	1 /100 11	11. 电 1	/IX /			
Part A 甲部	I/We would like to receive the Current Corporate Comm本人/我們現欲以下列方式收取是次公司通訊。	nunication in printed f ご印刷本:	orm in the	manner in	dicate	d below:											
(Please mai	k "X" in ONLY ONE of the following boxes 請從下列	選擇中,僅在其中-	一個空格	內劃上「X	[]號)												_
	I/We would like to receive the Current Corporate Communication in the English language only; OR 本人/我們現欲僅收取是次公司通訊之 <b>英文本</b> ;或																
	I/We would like to receive the Current Corporate Communication in the Chinese language only; OR 本人/我們現欲僅收取是次公司通訊之中文本;或																
	I/We would like to receive the Current Corporate Communication in both the English language and the Chinese language. 本人/我們現欲同時收取是次公司通訊之英文和中文本。																
Part B 乙部	I/We would like to change the way in which I/we receiv本人/我們現欲以下列方式變更收取公司將來的	e future corporate cor 的公司通訊#的方式	nmunicatio	on(s)# from	the C	ompany	in the ma	nner inc	licated b	elow:							
(Please mark "X" in ONLY ONE of the following boxes 請從下列選擇中,僅在其中一個空格內劃上「X」號)																	
	in electronic form on the Company's website and by rec 收取登載於本公司網站的電子版本,並在每次放	eiving notification by 冬本公司網站登載公	email to th 公司通訊。	ne email ac 時收取發	ldress 送至	below w 以下電	hen each 郵地址自	corpora 内電郵	te comm 通知;重	unication# 乾	is mad	e ava	ilable	on the Co	mpany'	s website; O	R
Email Addr 電郵地址	ess																
	(The Company will send to the email address provided above (if any) a notification of the availability of each corporate communication* on the Company's website. If no email address is provided by a shareholder, the Company will send to such shareholder by post (i) a notification letter for the publication of corporate communications* on the Company's website; and (ii) all future Actionable Corporate Communications* in printer, and (ii) all future Actionable Corporate Communications of the publications of the purposer communications of the publication of corporate communications of the company's website; and (ii) all future Actionable Corporate Communications of the publication of corporate communications of the public															nted ny's	
	僅收取英文印刷本;或 in printed form in the Chinese language only; OR																
	僅收取中文印刷本;或	<i>a.</i> .															
	in printed form both <b>in the English language and in th</b> 同時收取英文及中文印刷本。	e Chinese language.															
			_														
Signature §	<b>妾名</b>					Date E	期										
Name 姓名			_			Contac	t telepho	ne numb	oer 聯絡	電話號碼							_
Notes 附註: 1. Pleas	e complete all your details clearly. 閣下清楚填妥所有資料。																
<ol> <li>If you</li> </ol>	or shares are held in joint names, the shareholder whose name st	nds first on the register	of members	of the Com	pany i	n respect 然里,声	of the join	t holding	should si	ign this Cha	nge Rec	quest l	Form ir	order for	it to be v	alid.	
如屬聯名股東,則本變更申請表格須由該名於本公司股東名冊上就聯名持有股份的其姓名位列首位的股東簽署;方為有效。 3. Any form with more than not box marked "X" in with no box marked "X" with no isonantee or otherwise incorrectly completed will be void																	
任何在本表格甲部或乙部作出超過一個「X」。或来有劃上「X」。或未有簽署、或在其他方面填寫不正確。則本表格將會作廢。  4. The above instruction will apply to all future Corporate Communication(s) to be sent to you until you notify the Company of the rewise by reasonable notice (in writing not less than 7 days) to the Company's share registra ("Share Registra"). Tricor Investor Services Limited, all The Floor, Far East Finance Center, 16 Harcourt Road, Hong Kong or by email to astasec 71-econ@vistra.com to change the choice.  土地指示動門於何 個下登記處(可以在第一位表記處)早佳證券登記有限公司。地址為各港區委任(6號東金融中心17模或以電影方式委送至astasec 71-econ@vistra.com)并經費等由止。													trar 香				
<ol> <li>Shareholders may at any time by giving reasonable notice in writing (not less than / days) to the Company (sent to the Share Registrar at the above address or by email to <a href="mailto:asiasee2/1-ecom@vistra.com">mailto:asiasee2/1-ecom@vistra.com</a> to elect (1) to receive future corrorate communication(s)* in printed form; or injuted form; or (ii) to channe the language in which they receive</li> </ol>													eive				
Corporate Communication(s)* in printed form. 股東可以隨時以合理時間(不少於七日)書面通知予本公司(寄送至股份過戶登記處上速地址或透過電郵至asiasec271-ecom@vistra.com),選擇(i)收取日後公司通訊之印刷本,以取代於本公司網站至載的電子版本(或收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代印刷本);或(ii)甲改所收取的公司通訊中間本的語言版本。													i 登				
6. For th 為免	he avoidance of doubt, the Company does not accept any special 存疑,任何在本變更申請表格上的額外手寫指示,本公 orate Communication(s) means any document(s) issued or to be	instructions written on t 司將不予處理。	his Change	Request For	rm.												
state	orate (communication(s) means any document(s) issued or to be ments together with the auditor's report and, where applicable, lar; and (f) a proxy form. 通訊指本公司刊發或將子刊發以供其任何證券持有人 適用中期摘要報告; (c) 會議趙告; (d)上市文件; (e) 趙岳	its summary financial r	eport: (b) ti	he interim r	eport	and, wher	e applicab	le, its su	ımmarv ir.	iterim repo	t: (c) a	notic	e of me	eting: (d)	a listing	document: (e	e) a
* Actio	nable Corporate Communication(s) means any corporate commu	mication from the Comp	any that see	ks instruction	ons fro	m its shar	eholders o	n how th	ey wish to	o exercise ti	eir righ	its or	make a	n election	as the sh	areholders of	the
	any. 採取行動的公司通訊指本公司尋求其股東指示後就作																
"Personal Da address and/	LINFORMATION COLLECTION STATEMENT 收集個人 ata" in this statement has the same meaning as "personal data" in or your choice.	賞 科 鹭 明 the Personal Data (Priva	cy) Ordinan	ce, Chapter	486 of	the Laws	of Hong I	Cong ("P	DPO"), w	hich includ	es your	name,	, mailin	g address,	telephon	e number, e-m	aail
本聲明所指	的「個人資料」具有《個人資料(私隱)條例》(香港法例第		an absolution	and the same	6 -	1 1		te Comn	nunication	n(s)° and Ac	tionable	Corp	porate (	Communic	ation(s)*	. Your supply	
Your Person	al Data provinced in this form will be used in connection with p a is on a voluntary basis. However, we may not be able to proce 是格所提供的個人資料將用以處理 關下要求索取相關 門的指示。	or the nurnose stated abo	ve. or when	i if is requir	ed to d	0 so by 12	w. for exa	mple. in	response	to a court of	rder or	a law	enforc	ement age	ncv's rea	[料,本公司 nest and will	l be
retained for s 本公司可募 You have the	such period as may be necessary for our verification and record 注上速用途將 阁下的個人資料披露或轉移給股份過戶 Pright to request access to and/or correction of your Personal D following means: 機構私膨終例分別查閱及/或更正 阁下的個人資料。任	ourpose. 登記處,或按法例規 ata respectively in accor	定(例如應 dance with	法庭命令:	或執法 ns of t	機關的 he PDPO	要求)作品 Anv such	披露耳	支轉移, for access	並將在適? s to and/or	a期間i	內保日	留該等	個人資料	4作核實	及記錄用途	È.
By mail to:	Personal Data Privacy Officer	:門世周及/ 取史止 郵寄:				炽迎胆片	л г 共 中 <sup>-</sup>	供地1	工以育田	カス振山							
By email to:	Tricor Investor Services Limited 17th Floor, Far East Finance Centre 16 Harcourt Road, Hong Kong asiasee271-ecom@wistra.com	電郵:	遠東金属 卓佳證 個人資料 asiasec?	認道16號 独中心17模 等登記有限 料私隱主任 71-ecom@vi	E E Strace	ım											
≥, c.man 10.		нд эгр •		. comevi													

MAILING LABEL 郵 寄 標 籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港